

# Protokoll styrelsemöte 2023-10-17

Ramunder HK

---

## Närvarande:

Christian Hallberg (Ordförande)

Alexander Eklund

Magnus Eklund

Maria Malmsjö

Anders Torgesen

Jonas Söderlund

---

1. **Mötets öppnande.**
2. **Christian Hallberg utses till justerare**
3. **Godkännande av dagordning.**
4. **Senaste mötesprotokoll** gicks igenom och utestående punkter diskuterades
5. **Rapporter från föreningen**
  - a. **Ekonomi**

Medlemsavgifter betalas in men det är fortfarande cirka hälften som inte har betalt. Respektive lag behöver påminna medlemmarna att betala. Magnus kommer även att skicka ut en påminnelse inför förfallodatum.

Föreningens ekonomi ser bra ut och i enlighet med budget även om medlemsavgifterna släpar något än så länge. Föreningen har fått bidrag för uppstart av nytt pojklag och den summan ska delvis tillfalla lagkassan.
  - b. **Kiosk**

Kioskansvaret ligger hos F09/10 och det fungerar bra. Laget behöver uppdatera kiosklathunden och därefter lägga ut den på laget.se igen.
  - c. **Sponsring**

Inget att rapportera
  - d. **Domare**

9 st personer från RHK deltog vid domarutbildningen föregående vecka och 2 st debuterade som domare under efterkommande helg. Erik Rothman undersöker för närvarande reseersättningen för domare som är något otydlig på förbundets hemsida.
  - e. **Cuper/sammandrag/USM**

Steg 1 har genomförts under två helger varav RHK arrangerade det första. Arrangemanget och insatsen från lagen har varit mycket bra. Intäkter från arrangemanget ska delas upp där

kioskintäkter går till föreningen och grillintäkter går till lagkassa. Anders Torgesen föreslår att Intäkter från filmningen går till föreningen så att föreningen kan köpa egen utrustning för att kunna filma matcher framöver. Styrelsen godkänner detta. GDPR reglementet bör ses över (solid sport) där vi även undersöker vilken typ av förhandsinformation samt skyltning vi behöver säkerställa.

Det undermåliga nätverket i Vikingen diskuterades

Styrelsen beslutade vid senaste mötet att 250 kr / person ska betalas ut till F09/10 lagkassa.

**f. Inköp**

Inget att rapportera. Inga större inköp inplanerade

**g. Föreningsförsäljning**

RHK har bestämt att återigen sälja föreningslotten. Det finns ett säljkrav på 500 lotter men vi kommer att få 1000 st. Stadium är inte med i år men väl ICA supermarket, Pinchos, Campino m fl. Försäljningen påbörjas i November. Maria kommer undersöka om RHK kan delta som förening i "Städa Sverige".

**h. Övrigt**

- Det har inkommit feedback från P. Håkansson om deras träning på fredag. Vissa fredagar behöver de lämna tidigare då innebandyn har matcher och detta är justerat i bokningen hos kommunen. RHK har inte fått information kring detta eller heller inte accepterat detta i samband med planeringen av halltider. Christian undersöker detta vidare.
- Seriespelet är inplanerat men det är fortsatt många justeringar i schemat.
- Konceptet Handbollsfestival som förbundet planerar är under diskussion. Detta avser de yngre lagen men i dagsläget har endast lag som ligger långt ifrån Söderköping visat sitt intresse och därmed är det mer troligt att föreningen arrangerar egna sammansdrag med närliggande lag
- Stadgar och Styrdokument. Styrelsen sammansätter en arbetsgrupp som består av Alex Eklund och Jonas Söderlund som kommer att arbeta fram ett nytt förslag på föreningens stadgar och styrdokument. Planen är att ha ett förslag framme senast i mitten av februari. Stadgarna behöver godkännas vid årsmötet.
- Johan Neander kommer träda ur styrelsen (flickor 16/17) då hans barn har slutat med handboll. Styrelsen är överens om att försöka få in en adjungerande styrelsemedlem. Christian kontaktar laget samt valberedningen
- RHK behöver fler personer till sekretariatet. I dagsläget är det 6 st personer som har nödvändig utbildning. F09/10 behöver inkomma med ytterligare personer och F 11/13 behöver inkomma med personer inför nästa år.
- F 11/13 har anmält sig till Katrineholmsscupen (april) samt cup i Jönköping i mellandagarna.

**6. Årshjul**

Inget att rapportera. Detta är en huvudpunkt inför nästa möte

**7. Att göra innan nästa möte.**

- Undersöka med Söderköpings kommun huruvida det finns möjligheter till bättre nätverk (Anders T)
- Undersöka Solid sport GDPR riktlinjer och huruvida RHK behöver egna riktlinjer med skyltning etc. (Anders T)
- Kontrollera reseersättning för domare (Erik)
- Bokning av klädprovardag (Maria)
- Kiosklathunden behöver uppdateras inför säsong 23/24 (Maria)
- Vi behöver ytterligare personer till sekretariat (Christian)
- Ytterligare styrelseledamot (till valberedningen)
- Undersöka Städa Sverige (Maria)
- Påminna kring medlemsavgifter (Magnus)

**8. Nästa möte.**

2023-11-12

**9. Mötets avslutande**

**Alexander Eklund - Sekreterare**

**Justerare**